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LENNIK KWADRAAT
Woordje van de voorzitter: Geloof in eigen kracht

Het is weeral voorbij gevlogen... 2022 was een druk jaar. Er waren 
misschien teleurstellingen, te weinig respect en vertrouwen, misschien 
hoogmoed en arrogantie, maar er was ook vriendschap, verbinding, er 
was goede moed en veerkracht.

Het nieuws dat Lennik Kwadraat en N-VA Lennik niet langer in kartel naar 
de volgende gemeenteraadsverkiezingen zullen gaan, was “hot news” 
tijdens de voorbije jaarmarkt. Er werd druk gespeculeerd, waarheden 
verdraaid en indrukken geuit. 
“Te midden van de moeilijkheid ligt de mogelijkheid”, zei Albert Einstein 
ooit. Lennik Kwadraat zal verder werken, minder voor onmogelijk houden 
en creatief omgaan met wat mogelijk is. 

Onze grootste drijfveer blijft het beste voor de Lennikenaar na te streven. 
Opkomen voor goed lokaal beleid vanuit Lennik zélf.

In 2022 hielpen we weer mee met een aantal acties, zoals zwerfvuil 
ruimen tijdens de jaarlijkse mooimakersactie of een handje toesteken bij 
het planten van het Slagvijverbos. 

In de gemeenteraad werden mooie voorstellen van onze mandatarissen 
opgepikt en uitgevoerd. Ik denk daarbij bvb. aan het voorstel tot zorgpar-
keren van Erik O en het voorstel van Geert De Cuyper om de bekroonde 
gedichten na 10 jaar Lennikse gedichtenwedstrijd te bundelen en te 
verspreiden.

Lennik Kwadraat ontbreekt het niet aan enthousiasme en we kijken volop 
uit naar dit nieuwe jaar.

Ik wens u een fijn nieuw jaar toe en een 
goede gezondheid voor u en uw familie! 

Inge Muylaert • 
Voorzitter Lennik Kwadraat 

Woordje van de voorzitter      

Ontstaan & evolutie van Lennik 2000 - later Lennik Kwadraat 

Actiebeelden / Pajottenland Plus  (Christel O)

Onze vragen en voorstellen in gemeenteraad (Erik O)
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 Ontstaan & evolutie van Lennik 2000, later Lennik Kwadraat

Met ongebonden Lennikenaren mee beleid 
maken in Lennik
Velen stellen de vraag : “Hoe zit dat nu eigenlijk in mekaar, dat  
Lennik Kwadraat”. Reeds enkele jaren geleden gaven we in dit blad een  
uitgebreide geschiedenis. Evenwel misschien een geheugensteuntje 
om alles wat in zijn context te zetten.
Na het debacle in de jaren negentig toen de vernieuwende alliantie 
van CVP en Volksunie werd onderuit gehaald, wilde de toenmalige 
Volksunie aan verruiming werken. Met toenmalig kopman Etienne Van 
Vaerenbergh zocht men toen versterking in het middenveld (verenigingen, 
geïnteresseerde burgers). Het voorstel om een open lijst met VU en 
onafhankelijke personen te maken, viel bij veel mensen in goede aarde 
en al vlug werd een nieuwe beweging gevormd. 
LENNIK 2000 werd geboren. Deze onafhankelijken namen meteen hun 
perspectief op in hun naam: het jaar 2000, het nieuwe millennium.

DYNAMISCHE PLOEG 
Dit concept sloeg aan. De onafhankelijken en de mensen van de VU 
werkten wonderwel samen en men kon al spoedig van een dynamische 
ploeg spreken. Ook deden een tijdje socialisten mee. Volgende  
mijlpaal in het verhaal was het verdwijnen van de Volksunie nationaal. 
Er ontstonden drie stromingen in de vroegere Volksunie, namelijk het 
latere N-VA, de groep Niet Splitsen (met als voorstander Etienne Van 
Vaerenbergh) en de linkser gerichte groep Spirit. We schrijven het jaar 
2001. In Lennik bleef het kalm en de groep van de vroegere VU (maar nu 
verdeeld over de drie stromingen) bleef lokaal samenwerken onder de
koepel van Lennik 2000 samen met de onafhankelijken. De ploeg bleef 
een van de drie grote spelers in de Lennikse politiek. 

SAMENWERKING
Volgende factor in de geschiedenis van Lennik 2000 is de  
oprichting van de N-VA nationaal. In Lennik bleef dit nog jaren zonder veel  
invloed; enerzijds was Etienne Van Vaerenbergh voorzitter van  
Lennik 2000 en niet zozeer geneigd om één of andere strekking te volgen.  
Anderzijds bleef N-VA een relatief kleine partij en werkte nationaal 
samen met de CD&V. Toen echter in 2006 de samenwerking werd 
stopgezet tussen beide, kwam N-VA in de lift te zitten. Verschillende 
oud-VU’ers verkozen dan om ook lid te worden van N-VA en bleven 
in de coalitie van Lennik 2000. Dit was aanvankelijk geen probleem 
voor de onafhankelijken indien men geen nationale standpunten van 
N-VA ging verkondigen in naam van de onafhankelijken. Integendeel  
steunden verschillende onafhankelijken de nieuwe beweging in hun 
midden, zonder lid te worden. Samen stonden we sterk was nog 
steeds de visie, denkend aan de vroegere samenwerking met de  
Volksunie. En tot 2012 bestuurden we de gemeente Lennik samen met de  
liberalen. Lennik 2000 - ondertussen omgedoopt tot Lennik Kwadraat  nam  
vervolgens deel aan de verkiezingen in kartel met de jonge N-VA-afdeling.

SUCCES & INVLOED
Tot enige tijd geleden was die samenwerking zeer waardevol.  
Lennik Kwadraat, nu in kartelsamenwerking, kreeg de wind in de  
zeilen en groeide van (eerst 6, dan) 4 zetels naar 7 zetels en daarna tot 
8 zetels. We werden de grootste politieke groep in de gemeenteraad 
van Lennik. En het mag ook gezegd worden, hoewel ondertussen 
in de oppositie, een toonaangevende lijst in Lennik en het Pajot-
tenland. In dat Pajottenland werd eigenlijk verrast gekeken naar de 
ideale samenwerking tussen een partij en een samenwerking van 
een structuur van onafhankelijke Lennikenaren. Wel werden die  
onafhankelijken door sommigen (doelbewust ofwel uit onwetend-
heid) op één hoop geworpen met N-VA, maar de meeste onafhan-
kelijke meewerkende mensen en hun omgeving kenden wél hun  
historiek en identiteit.

Belangrijk was voor de onafhankelijke Lennikenaren om een stempel 
te drukken op de belangen van Lennik en zich niet te laten beïnvloeden 
door de partij-secretariaten van de ene of andere nationale partij.

OP NAAR GEMEENTEVERKIEZINGEN 2024
Met het oog op de veranderingen in de kieswetgeving op lokaal vlak 
en ter evaluatie van de eerste helft van de legislatuur, werd gepraat 
over de toekomst van onze samenwerking. Vanuit het bestuur van  
Lennik Kwadraat werd tenslotte beslist om onze samenwerkingsover-
eenkomst met N-VA te hernieuwen. 

We zaten in een electorale succesformule dus zagen de voordelen  
ervan doorwegen binnen goede afspraken. Dergelijke samenwerkingen 
worden nu zelfs onderhandeld in sommige buurgemeenten van Lennik 
met ons als voorbeeld. De krachten bundelen, samen sta je sterk.
Het aanbod werd formeel overgemaakt aan het N-VA-bestuur, zelfs 2 
maal om zeker geen misverstanden te laten ontstaan. Het antwoord 
was dat de N-VA niet meer wenst samen te werken met Lennik  
Kwadraat in een kartel met evenwaardige partners. 
Het is de verantwoordelijkheid van de N-VA om hun gekozen pad aan 
de kiezer voor te leggen. De eigenheid van elk apart laten doorwegen, 
is ook een heldere keuze. En we gaan onze verschillen van visie en 
aanpak niet op straat gooien.
Wat geweest is, is geweest. Natuurlijk betreuren we gemiste  
kansen. Tevens is het ook spijtig voor de mensen die vroeger onze 
open partij steunden op alle manieren. 
Het is wel degelijk mogelijk om een gemeente te (helpen) besturen zon-
der een nationale partij achter zich te hebben, en om de belangen van 
de Lennikenaren te laten primeren.
We bedanken de meesten voor de jarenlange goede samenwerking. 
Met onze verkozenen, bestuursleden en sympathisanten die blijven 
geloven in onze idealen, gaan wij door. 
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 Pajottenland Plus herbekeken ? 

 

(artikel naar aanleiding van een voorstellingsavond van Pajottenland 
Plus waar gemeenteraadsleden van Lennik Kwadraat aan deelnamen)

Het Pajottenland, als 1 van de 12 officieel erkende regio’s in 
Vlaanderen, zal ook in de periode 2023-2027 subsidies ontvangen 
uit het Europese LEADER programma.  

LEADER is een steunprogramma voor plattelandsontwikkeling, 
waarbij lokale gemeenschappen zelf de lokale noden,  
ontwikkelingsdoelstellingen en gewenste acties kunnen  
formuleren.

Pajottenland Plus organiseerde in december 3 avonden die  
bedoeld waren om een aanzet te geven bij het uitschrijven van een  
strategie. De vzw Pajottenland Plus zorgt immers voor het  
beheer en de administratie van het Europees en Vlaams budget 
dat aan de initiatieven in onze regio is toebedeeld.  De plattelands- 
initiatieven kunnen in de komende periode een financiering tot 65 %  
ontvangen.  Voor de verschillende projecten samen is over een 
periode van 5 jaar 2.000.000 € beschikbaar.  
Voor de komende periode werden de volgende centrale thema’s 
vooropgesteld :

Landbouw (lokale productie – korte keten - en opwaardering 
van biomassaresten uit landschapsbeheer)

Leefbare dorpen (hoe brengen we de dorpsbewoners bij elkaar?)

Biodiversiteit en landschapskwaliteit (welke investeringen  
kunnen de biodiversiteit versterken? open ruimte behouden? de 
identiteit van ons Pajottenland?).

Naast Bever, Galmaarden, Gooik, Herne, Lennik, Pepingen en 
Roosdaal zullen voortaan ook Ternat en Sint-Pieters-Leeuw 
deel uitmaken van onze LEADER regio.  Belangrijk is nu het 
uitschrijven van een breed gedragen visie, die steunt op de  
ideeën die tijdens de inspiratieavonden  
werden naar voor gebracht. Geïnteresseerde  
burgers met goeie voorstellen voor de 
duurzame toekomst van onze streek zijn 
nog steeds welkom bij 
Pajottenland Plus 
(info@pajottenland.be).

  1. Zwerfvuilactie met Erik, Christel, Peter, Hans, Geert, Wim

  3. Boomplantdag, met Guido, Inge, Hans, Wim, Geert

  bij Pajots overleg plattelandsontwikkeling

  2. Stand Lennik Kwadraat op de jaarmarkt 2022: een succes 

 LENNIK KWADRAAT 
IN ACTIE! 

Christel O • 
gemeenteraadslid 



 Onze vragen en voorstellen

Onze fractie in de gemeenteraad en voornamelijk de  
mensen van Lennik Kwadraat zaten niet stil tijdens 2022.  
Enkele voorbeelden van de talrijke interventies:

Voorstel  om gratis zaad voor bloemenweiden ter beschikking 
te stellen (februari). Het is een feit dat de bijen het niet makkelijk  
hebben in de streek. Door het toeslaan van een parasiet (Varroa) is de 
sterfte zeer groot. Een imker in Schepdaal heeft echter een varroa- 
resistente bij gekweekt om hier aan te verhelpen en wenst deze bij 
te introduceren in het Pajottenland. Evenwel hebben die diertjes 
een steun nodig in voldoende voedsel. Hieraan wilden we iets aan 
doen ….namelijk meer bloemen zaaien. Spijtig genoeg werd het niet  
aangenomen. 

Aanklacht voor de verkoop van de onroerende  
goederen door de gemeente (maart) zoals de noodwoning, 
de oude brandweerkazerne, de statie van Eizeringen, het  
vetkot. We stelden dat er geen inspraak is van de bevolking en 
de verkoop van onroerend goed is sowieso een verarming... 
 Inmiddels zijn de eerste gebouwen verkocht om putten te  
vullen. Kostelijke investeringen zoals de aankoop van de woning naast de 
gemeenteschool gaan doorwegen.  Gaan de andere gebouwen volgen? 

Aanklacht tegen de slechte aanduiding van de historische  
grafmonumenten op het kerkhof van Gaasbeek (april). Gaasbeek, 
een toeristische trekpleister en met bekende graven op het kerkhof  
zoals de auteur Maurice Roelants en de familie Arconati Visconti. Dit 
zou een meerwaarde moeten zijn voor Gaasbeek maar spijtig genoeg 
kan een doorsnee-toerist deze graven niet terugvinden. Een gemiste 
kans. Momenteel nog onveranderd.

   

   Onduidelijkheid over welke pijpleidingen er nu eigenlijk liggen in 
Vijverselen en aan het Olmenpark en de toestand waarin ze zich  
bevinden. In april was hierover heel wat ongerustheid in Lennik. Men 
dacht aan toestanden zoals de ontploffing in Gellingen (bij Edingen). 
Men kon de ongerustheid niet wegnemen … en sommige dingen blijven 
nog onduidelijk. 

Wenst u vragen te stellen via onze raadsleden …. 
We zijn één en al oor.

Erik O • 
Gemeenteraadslid
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  Kernbestuur  

Dit blad verschijnt ook terug op onze website. 
     Wens je ons nieuws per mail te ontvangen, 

stuur ons gerust je e-mailadres.

VRAGEN OMTRENT BEPAALDE ZAKEN? 
Laat niet na om met ons contact op te nemen via 
info@lennikkwadraat.be of sociale media.

 https://twitter.com/lennikkwadraat

  het Kern-bestuur van Lennik Kwadraat: Erik, Geert, Guido, Inge, Wim, Hans, Christel

▶  


